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rtlo ERED
Dank je. Onderstaande zaken zijn zeker bruikbaar in een werksessie rondom strategische afspraken.

Groet,

Verzonden: donderdag 5 oktober 2023 12:45

Aan: <EEESEEI @croningen.nl>; IEEE @¢roningen.ni>

Onderwerp: RE: Nut en noodzaak van batterij opslag

Dag BR
Generiek:

Je kan in het omgevingsplan aangeven waar ruimte voor energieopslag is. Je kan daarin ook voorwaarden voor landschappelijke

inpassing meenemen (bv. kleur, hoogte, natuurstroken/struweel er omheen).
Gericht:

Tennet heeft in de laatste BAG-RES bijeenkomst van 26 september gepresenteerd waar en hoe veel MW per locatie in de provincie

Groningen gewenst is tot 2030.

Groeten,

van: Bl JEEElco: oningen n>
Verzonden: donderdag 5 oktober 2023 12:18

Aan: <EEEDI <:roninzen.nl>; ESE© zroningen nl>
Onderwerp: Nut en noodzaak van batterij opslag

Heren,

Jullie hebben in het verleden laten uitzoeken waar (vanuit ons gezien) het gebruik van (grootschalige) batterij opslag ons gaat

meehelpen. lk meen zelfs te herinneren dat hier een rapport/ notitie van is.

Vanuit gemeente Het Hogeland heb ik van hun (als mede aandeelhouder Groningen Seaports) de vraag gekregen om mee te

denken rondom regels voor het vestigen van grootschalige batterijopslag in de Eemshaven. Vanuit bestemmingsplan is direct

bouwrecht dus daarmee kun je ontwikkelingen niet tegenhouden maar als grondverkopende partij kun je wel voorwaarden stellen

aan verkoop grond / vestiging.

Oftewel eigenlijk ben ik opzoek naar mogelijkheden om de juiste partijen met batterij opslag in de Eemshaven te krijgen. Of

omgekeerd argumenten om de ‘snelle jongens’ te weren.

Wanneer jullie iets hebben wat ik als input kan gebruiken dan zou dat zeer nuttig zijn.

Met vriendelijke groet,

Projectmanager Energietransitie| directie Stadsontwikkeling

1505969 0137


